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Darłowo, dnia 4 listopada 2022 roku 
 
BR.0002.13.2022 
 
 

Protokół Nr LVIII/2022 

z LVIII sesji (nadzwyczajnej) Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 4 listopada 2022 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Henryka Ignatowicza - Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
Sesja odbyła się w trybie online przy pomocy aplikacji dostosowanej do zdalnego 
prowadzenia obrad. 
Wiceprzewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1400, a zakończył o godzinie 1413. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 13 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Wiceprzewodniczący Rady zgodnie z kolejnością alfabetyczną wyczytywał kolejno radnych 
prosząc o potwierdzenie swojej obecności w dzisiejszych obradach sesji w trybie zdalnym na 
podstawie czego została sporządzona lista obecności radnych.  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
2. Radny Waldemar Bonk potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny, usprawiedliwiony. 
4. Radna Marzena Drzewucka potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.   
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
6. Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady był nieobecny, usprawiedliwiony. 
7. Radny Bogdan Herbeć potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
8. Radny Henryk Ignatowicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
10. Radna Joanna Lach potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
11. Radny Wiesław Moskwa potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
12. Radny Henryk Noworolnik potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
13. Radna Justyna Osses potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
14. Radny Piotr Szewczykowski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
15. Radny Adam Wasieńko potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
 
Pan Wiceprzewodniczący na podstawie tak sporządzonej listy obecności radnych stwierdził 
udział 13 radnych w dzisiejszej sesji oraz prawomocność do podejmowania uchwał.  
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Wiceprzewodniczący powitał również wszystkich Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo. 
Wszyscy Sołtysi zostali poinformowani o zwołanej na dzień dzisiejszy sesji i mogli śledzić jej 
przebieg w trybie online na stronie Internetowej Gminy Darłowo.  
 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo, wnioskodawca dzisiejszej sesji.  
Ponadto w sesji udział wzięli: 

Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo.  
 
Na protokolantkę powołano panią Iwonę Kowalską. 
 
/Lista obecności radnych w dzisiejszej sesji potwierdzona przez Wiceprzewodniczącego Rady stanowi załącznik 
nr 1 do niniejszego protokołu/  
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  
 

Dzisiejsza sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy Darłowo zgodnie z art. 20 
ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r. poz. 559 z późn. 
zm.).  

Zgodnie z § 30 ust. 3 Statutu Gminy Darłowo (Dziennik Urzędowy Województwa 
Zachodniopomorskiego z 2003 r. Nr 50, poz. 845; z 2008 r. Nr 35, poz. 701; z 2009 r. Nr 52, 
poz. 1337; z 2010 r. Nr 82, poz. 1549, z 2015 r. poz. 1077, poz. 4248; z 2018 r. poz. 1111, 
poz. 4491; z 2020 r. poz. 283; z 2021 r. poz. 5541) sesję zwołał Wiceprzewodniczący Rady 
Gminy Darłowo. 

Na podstawie art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 
związanych zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2095 z późn. 
zm.) Wiceprzewodniczący zarządził zdalny tryb obradowania w formie online.  

Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej został złożony w 
dniu                           4 listopada 2022 roku w Biurze Rady. Wobec powyższego sesja została 
zwołana zgodnie                          z ustawą.  
  
/Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Gminy stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 

Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

Ad. 2. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przypomniał obecnym że jest to sesja zwołana w 
trybie nadzwyczajnym, na wniosek, wobec czego dodatkowym warunkiem dokonania zmiany 
w porządku obrad jest przede wszystkim zgoda wnioskodawcy na tę zmianę.  
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Następnie Wiceprzewodniczący zapytał czy są wnioski do porządku obrad?  
Wiceprzewodniczący upewnił się czy ktoś się zgłasza.  
Nikt się nie zgłosił.  
 
Wiceprzewodniczący Rady przedstawił porządek obrad dzisiejszej sesji:  
1. Otwarcie obrad sesji.  
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok.                      

DRUK Nr 1/2022LVIII 
4. Zamknięcie obrad.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie ustalony porządek obrad, 
przy czym wywoływał każdego radnego zgodnie z porządkiem alfabetycznym z imienia i 
nazwiska i zadawał mu pytanie czy jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad 
dzisiejszej sesji, czy jest przeciw, czy się wstrzymał.  
 
Wywołani radni głosując odpowiadali:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny.  
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Radny Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Radna Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że w głosowaniu udział wzięło 13 Radnych Rady Gminy 
Darłowo głosując: 
13 głosów za przyjęciem porządku obrad LVIII sesji, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących 
2 radnych było nieobecnych.  
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, 
że porządek obrad został przyjęty.  
 
/Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok.                        
Druk Nr 1/2022LVIII 

Ad. 3. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan wójt powiedział, że wita serdecznie na dzisiejsze sesji. Wójt powiedział, że sesja 
jest czysto techniczna i przepraszamy, że w trybie online, ale uważa, że powód nie jest jakiś 
bardzo ważny żeby trzeba było spotkać się na żywo. Dlatego tutaj jest dzisiejsze takie 
rozwiązanie. 

Kwestia zmian w budżecie, które dotyczą wypłaty dodatku tzw. drzewnego, czyli za 
pelet, drewno kawałkowe, gaz LPG oraz olej opałowy. Chodzi o to, że jest 30-dniowy termin 
rozpatrzenia wniosków łącznie z wypłatą. Ten termin mija. My dopiero te środki 
otrzymaliśmy, a nie można pokryć tego ze środków, które są czysto przeznaczone na 
rekompensatę typowo węglową. Musimy i wprowadzamy te środki do budżetu po stronie 
dochodów jaki i wydatków Kwota jaką wprowadzamy po stronie dochodów wynosi 
930 000,00 zł i tak samo po stronie wydatków ona jest ujęta. To są środki na inne źródła 
ogrzewania niż węgiel. Oczywiście też energetyczne. Pan wójt prosił radnych o 
przegłosowanie, aby w poniedziałek była możliwość ruszenia z wypłatą tych dodatków.  

Pan wójt powiedział, że zmieniły się przepisy, ponieważ Prezydent podpisał nową 
ustawę, która wprowadza zmiany w dodatku węglowym, ale i nie tylko, bo też sposób 
rozpatrywania. Pan wójt powiedział, że ma prośbę do radnych i sołtysów, że jeżeli są osoby, 
które dostały negatywną decyzję wójta na podstawie konkretnych przepisów obowiązujących 
prawnych są proszone jeszcze raz o dowiedzenie się, czy ich wniosek może być rozpatrzony 
na podstawie nowych przepisów. Pan wójt powiedział, że tymi wnioskami zajmuje się Referat 
Zasiłków Rodzinnych. Osoby zainteresowane, które negatywnie były rozpatrzone, a jest teraz 
podstawa, żeby były rozpatrzone pozytywnie, są proszone aby zgłosiły się do tego referatu.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu/  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2022 rok: 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok z 
autopoprawką, czy ktoś jest przeciw, czy się wstrzymał.  
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
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1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny.  
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Radny Henryk Ignatowicz jestem ZA”.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok. 

/Uchwała Nr LVIII.588.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 

Wiceprzewodniczący powiedział, że zanim zamknie obrady prosi radnych o to, aby po 
zakończeniu sesji nie zamykali systemu, ponieważ pan wójt będzie miał dla radnych 

komunikat do przekazania. 
 

Wobec wyczerpania tematu ustalonego porządku obrad LVIII sesji Rady Gminy Darłowo 
VIII kadencji – Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął 
obrady o godzinie 1413 w dniu 4 listopada 2022 roku. 

Ad. 4. 

                    
                                                                                                                                         Wiceprzewodniczący 

Obradom przewodniczył: 

                                                                                                                  Rady Gminy Darłowo 
 
                                                                                                     Henryk Ignatowicz   
Protokół sporządziła:
Iwona Kowalska  

   


